
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 29. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 715
Hvordan forholder ministeren sig til, at myndighedernes blokeringer af webbutikker med 
farlige varer i praksis ikke fungerer, da mange danskere alligevel kan tilgå og købe farlige 
varer? Der henvises til artiklen: ”Adgang til netbutik er spærret – nej, det er den så ikke 
helt alligevel”, jyllands-posten.dk, den 28. september 2021 https://jyllands-posten.dk/ind-
land/ECE13315310/adgang-til-netbutik-er-spaerret-nej-det-er-den-saa-ikke-helt-alligevel/

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Honoré Østergaard (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Oestergaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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